
 

 

Αθήνα, 31  Μαΐου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

Θέμα: «Απόδοση στις οργανώσεις των συνταξιούχων της εισφοράς 

παρακράτησης του άρθρου 102 του Ν. 4387/16» 

Σύμφωνα με το άρθρο 102 του Ν. 4387/16, όπως αυτή τροποποιήθηκε και 

ισχύει με το άρθρο 41 του Ν. 4611/19, παρακρατείται από κάθε συνταξιούχο το 

των 0,20 ευρώ κάθε μήνα, προκειμένου αυτά τα χρήματα να αποδίδονται στις 

οργανώσεις των συνταξιούχων για τα λειτουργικά τους έξοδα (ενοίκια, 

λογαριασμούς κοινής ωφελείας, μισθοδοσία κ.λ.π), καθώς και για την ανάπτυξη 

πολιτιστικών, κοινωνικών, πνευματικών δραστηριοτήτων και έκφραση 

αλληλεγγύης συνταξιούχων.  

Όπως όμως πληροφορούμαστε από σχετική επιστολή του Συνδέσμου 

Απόστρατων Αστυνομικών Ν. Σερρών, παρά το ότι αυτά τα χρήματα 

κρατούνται κάθε μήνα από τους συνταξιούχους, δεν έχουν αποδοθεί τα 

οφειλόμενα στις οργανώσεις των συνταξιούχων των τελευταίων ετών. Οι 

συνταξιοδοτικές οργανώσεις μάλιστα σε κοινό τους υπόμνημα διαμαρτυρίας 

προς τον Υπουργό Εργασίας, καταγγέλλουν ότι έχουν λάβει πλείστες όσες 

διαβεβαιώσεις ότι το ζήτημα θα διευθετηθεί τάχιστα, χωρίς όμως αυτό τελικά να 

επιλύεται.  

Το αποτέλεσμα είναι οι συνταξιοδοτικές οργανώσεις να μην μπορούν πλέον να 

καλύψουν τα λειτουργικά τους έξοδα.  

ΕΠΕΙΔΗ η παρακράτηση της συγκεκριμένης εισφοράς επιβάλλεται κάθε μήνα 

σε όλους τους συνταξιούχους   
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ΕΠΕΙΔΗ δεν νομιμοποιείται η κυβέρνηση να μην αποδίδει αυτά τα ποσά στις 

οργανώσεις των συνταξιούχων όπως ορίζει ο Νόμος  

ΕΠΕΙΔΗ οι οργανώσεις των συνταξιούχων αδυνατούν να αντιμετωπίσουν τα 

λειτουργικά τους έξοδα χωρίς την απόδοση αυτών των χρημάτων που 

δικαιούνται 

ΕΠΕΙΔΗ η συστηματική μη απόδοση αυτών των χρημάτων στις οργανώσεις 

των συνταξιούχων προκαλεί πλέον τον κίνδυνο να μην μπορούν αυτές να 

λειτουργήσουν 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

 

1. Για ποιους λόγους δεν αποδίδονται οι εισφορές του Ν.4387/16 στις 

οργανώσεις των συνταξιούχων παρά το ότι παρακρατούνται από 

τους συνταξιούχους κάθε μήνα με αποτέλεσμα να τους οφείλονται 

πλέον εισφορές των τελευταίων 4 ετών; 

2. Πότε θα αποδοθούν στο σύνολό τους αυτές οι εισφορές στις 

οργανώσεις των συνταξιούχων ώστε να μπορέσουν και αυτές με 

τη σειρά τους να αντιμετωπίσουν τη συσσώρευση χρεών που τους 

βαραίνουν; 

3. Έχουν αξιοποιηθεί αυτοί οι πόροι σε άλλους σκοπούς ή 

παραμένουν διαθέσιμοι και μπορούν να αποδοθούν άμεσα;  

 

   

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αραχωβίτης Σταύρος 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Γκιόλας Γιάννης 

Ηγουμενίδης Νίκος 



Θραψανιώτης Μανόλης 

Καλαματιανός Διονύσης 

Κασιμάτη Νίνα 

Καφαντάρη Χαρά 

Λάππας Σπύρος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κώστας 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μουζάλας Γιάννης 

Μπαλάφας Γιάννης 

Μωραΐτης Θάνος 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Παπαηλιού Γιώργος 

Πέρκα Πέτη 

Πούλου Γιώτα 

Σαντορινιός Νεκτάριος 

Σαρακιώτης Γιάννης 

Σκουρολιάκος Πάνος 

Σκούφα Μπέττυ 

Συρμαλένιος Νίκος 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Τόλκας Άγγελος 

Φίλης Νίκος 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γιώργος 

 




